
Zápis z jednání Finančního výboru (FY) ZMČ Brno - Líšeň

Datum konání: 7.11.2024 17.30 hod.
Místo konání: ÚMČ Brno - Líšeň
Přítomen/přítomna: I.Kremitovská, O.Lupečka, R.Sikora, O.Zendulka, Š.Zemanová, 
T.Bláha, P.Jelínek, L.Belcredi, J. Drbal 
Omluven/omluvena: M.Chaloupka, J.Belcredi Knauer 
Nepřítomen/nepřítomna:
Hosté: místostarostka A.Stejskalová, za ORF D.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Předseda otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání - nebyl 
žádný návrh na jeho doplnění čí úpravu.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Přivítání, návrh programu, volba ověřovatelů
2. Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 9. 2024
3. Rozpočtová opatření č. 13-15/2024
4. Různé

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele - J. Drbal požádal o návrhy - nabídl se P.Jelínek- nebyl další návrh

usnesení: FV volí P. Jelínka za ověřovatele zápisu

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 9. 2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

O. Drbal - k čerpání kapitálových výdajů (nedokončený dlouhodobý hmotný majetek) 
požádal o předložení přehledu všech schválených investičních akcí, které jsou součástí R 
2024, s informací o celkových nákladech jednotlivých akcí, aktuálním stavu jejich realizace, 
výši vyčerpaných finančních prostředků a předpoklad čerpání dosud nevyčerpaných 
prostředků. Hakl - je zpracována určitá zpráva o těchto investičních akcích, bude tedy 
doplněna o požadované a bude poskytnuta zastupitelům MČ Líšeň

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno - Líšeň k 30.9.2024 dle příloh



hlasováno: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

5) Rozpočtové opatření č. 13 - 15/2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi s doporučením diskutovat vždy postupně 
k jednotlivým RO:

příchod A.Stejskalová, Š.Zemanová, L.Belcredi

KRO 13:

I.Kremitovská - dotaz k transferu od města Brna na investiční akci Pohankova - žádalo se 
znovu o převod prostředků? D.Hakl - ano, žádost byla akceptována, jedná se již o 3.převod, 
ale tento by měl být již poslední, protože daná oprava a sanace bude letos dokončena

KRO 14:

O.Zendulka — jsou uvedeny akce, které jsou pravidelné, tedy mají být součástí standardního 
rozpočtu KCL - jedná se tedy o navýšení rozpočtu na tyto akce? Š.Zemanová - Ne, jedná se o 
navýšení celkového rozpočtu KCL, který byl chybný, tedy nejedná se jen o tyto 3 uvedené 
akce. Diskutována výše nákladů „Rozsvícení vánočního stromu“ - pí radní Zemanová na 
dotaz jaké budou skutečné náklady a co zahrnují sděluje, že předpokládá, že se může jednat o 
náklady cca lOtis.Kč a zahrnují zejména dopravní značení

I.Kremitovská - žádá zaslat přehled o nákladech těchto uvedených akcí

L.Belcredi — vysvětluje, že ředitele KCL upozorňoval na 6 akcí, které má v daném roce 
zajistit a ten předmětné finanční prostředky využil i na něco jiného a tak vznikl deficit 
v rozpočtu KCL

Po uvedené diskuzi naprosto většinové doporučení předkladateli tohoto bodu k úpravě 
předmětné části důvodové zprávy, aby odpovídala realitě.

KRO 15:

I.Kremitovská - dotaz k navýšení vodného - kterých objektů se to týká. D.Hakl - zahrnuje 
všechny objekty. Další dotaz k nákladům s vazbou na vodoměry v Rokli - D.Hakl - zeptá se 
p.Kovandy, jedná se ale o 1 odměrné místo.

O.Zendulka — požádal o oddělené hlasování po jednotlivých RO

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.13/2024, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje 
o 3 200 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato



RO 14:

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.14/2024, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje 
o 680 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 3 zdržel se usnesení bylo přijato

RO 15:

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.15/2024, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje 
o 330 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

7) Různé

J.Drbal - na jednání ZMČ příští týden není zařazen bod termínů ZMČ na 1.pololetí 2025, 
bude to tedy projednáno patrně na prosincovém jednání, proto termíny FV na dané období je 
v plánu projednat příště. Dále připomíná zásadní bod - rozpočet 2025, který bude třeba řádně 
projednat a bude-li nutné, lze svolat i mimořádné jednání FV. Dotaz na plnění harmonogramu 
přípravy R2025 - D.Hakl - hormonogram je plněn, RMČ by měla projednat daný návrh 
rozpočtu 4.12.2024 a následně bezodkladně bude poskytnut členům FV.

Nebylo dalších námětů k projednání, jednání tedy bylo ukončeno, 

zapsal: J. Drbal ověřil: P. Jelínek


